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Z Á P I S 

z 3. zasedání Dopravní komise Rady města Milevska v r. 2019,  

 

které se konalo dne 2. prosince 2019 v zasedací místnosti OSV, MěÚ Milevsko, 

Nám. E. Beneše 420, Milevsko 
 

 

Přítomni: Michal Polanecký – předseda komise     

  František Zítek – místopředseda komise 

Ing. Karel Pučelík – člen komise 

Ing. František Jedlička – člen komise 

Bc. Lukáš Kamenský, DiS – člen komise  

Vítězslav Vávrovský – člen komise  

Vladimír Horek – člen komise  

Miloslav Kozák – člen komise 

Mgr. Gabriela Zemanová – tajemnice komise 

 

Omluven:    Ing. Mgr. Miroslav Doubek 

 

Hosté:  Ing. Bc. David Lukeš – vedoucí OISM 

  Michal Horek – místostarosta 

  por. Stanislav Grech DiS.  

  por. Ing. Jíří Hybšman  

 

           

Program jednání: 

 
1. Zahájení jednání 

2. Problematiku chodníků a veřejného osvětlení v ul. Blanická zodpoví Ing. Bc. David Lukeš 

3. Podnět od JUDr. Kupec – možnost zřízení autobusové zastávky MHD v ul. 5. května 

4. Podnět od p. Vávrovského – zimní údržba na „starém sídlišti“ (udržuje se pouze 1 strana 

chodníků, požadavek je na obě strany) 

5. Podnět od p. Zítka - Problém s vyvážením všech odpadů ve vnitrobloku Souhrádka 

6. Plán udržitelné městské mobility 

7. Podnět od pana starosty – ul. Nádražní čp. 1220 zřízení stání u domu 

8.  Diskuze – různé 

 

Jednání: 
 

Ad 1) Zahájení jednání 

Předseda DK pan Michal Polanecký zahájil 3. zasedání DK v r. 2019 a přivítal všechny 

přítomné. 
 

 

Ad 2) Problematika chodníků a veřejného osvětlení v ul. Blanická - zodpoví  

Ing. Bc. David Lukeš 

 

DK přistoupila k projednávání problematiky chodníků a veřejného osvětlení v ul. Blanická a 

křižovatky ul. Blanická x Čs. Legií. Vzhledem ke smrtelné nehodě, která se v této lokalitě 
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stala, Ing. Bc. David Lukeš vysvětlil investiční záměr v daném místě, který souvisí 

s vybudováním chodníků a VO. 

 

 

Usnesení 1/3/2019 

DK doporučuje RMM upřednostnit vybudování VO v ul. Blanická a Čs. Legií v nezbytném 

rozsahu. 

 

Přítomno:  8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se:  0  

 

 

Ad 3) Podnět od JUDr. Kupec – možnost zřízení autobusové zastávky MHD  

v ul. 5. května 

 

DK přistoupila k projednávání podnětu JUDr. Kupce – možnost zřízení autobusové zastávky 

MHD v ul. 5. května. K podnětu bylo přiloženo vyjádření ředitelky Sociálních služeb.  

 

Usnesení 2/3/2019 

DK se odkazuje na DK z roku 2012, která se touto problematikou zabývala. Nyní tento 

projekt opět podporuje. 
 

Přítomno:  8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se:  0  
 

 

Ad 4) Podnět od p. Vávrovského – zimní údržba na „starém sídlišti“ 
 

DK přistoupila k projednání podnětu p. Vávrovského – zimní údržba na „starém sídlišti“. 

Občané se obrátili na člena DK s požadavkem o rozšíření zimní údržby, konkrétně o údržbu 

chodníků na „starém sídlišti“ po obou stranách. 

 

Usnesení 3/3/2019 

DK doporučuje RMM aktualizovat plán zimní údržby do konce pololetí roku 2020 

s přihlédnutím k požadavkům občanů. 
 

Přítomno:  8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se:   0 

 

Ad 5) Podnět od p. Zítka - Problém s vyvážením všech odpadů ve vnitrobloku 

Souhrádka 

 

DK přistoupila k projednávání podnětu p. Zítka - Problém s vyvážením všech odpadů ve 

vnitrobloku Souhrádka. Vyvážení odpadu brání zaparkovaná auta. Obyvatelé vnitrobloku 

nerespektují VDZ. 

 

Usnesení 4/3/2019 

DK doporučuje zvýšený dozor ze strany Městské policie. 

 

Přítomno:  6 Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se:   0 
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Ad 6) Plán udržitelné městské mobility (PUMM) 

 

DK přistoupila k projednávání předloženého Plánu udržitelné městské mobility v Milevsku.  

 

Usnesení 5/3/2019 

DK doporučuje RMM nechat PUMM – dopravní část - ověřit na Dopravním inspektorátu, aby 

byla v souladu s platnými normami. Současná verze není akceptovatelná.  

 

Přítomno:  7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se:   0 

Ad 7) Podnět od pana starosty – ul. Nádražní čp. 1220 zřízení stání u domu 

 

DK přistoupila k projednání podnětu od pana starosty ohledně zřízení stání u domu č. 1220 

v ul. Nádražní. Obyvatelé si stěžují, že v této lokalitě nemají možnost zaparkovat, ani 

krátkodobě.  

 

Usnesení 6/3/2019 

DK doporučuje prověřit již navržená a schválená řešení (studie) 

 

Přítomno:  7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se:   0 

Ad 8) Podnět od pí. Petříkové – vyhrazené parkování před Poliklinikou 

 

DK přistoupila k projednání podnětu od pí. Petříkové, dispečerky z Polikliniky Milevsko, 

která požaduje vyhradit 2 parkovací místa pro sanitky na ul. Jeřábkova naproti Poliklinice. 

Dvůr a garáže Polikliniky jsou nedostatečné. 

Usnesení 7/3/2019 

DK požaduje odůvodnit žádost předložením kapacity a vytížení parkování ve dvoře 

polikliniky, poté bude žádost znovu projednána na DK. 

 

 

Předseda komise poděkoval členům za účast a za náměty v diskuzi. 

 

Příští zasedání komise je plánováno v I. čtvrtletí roku 2020 
 

 

 

Předseda dopravní komise: Michal Polanecký  

 

Zapsala: Mgr. Gabriela Zemanová, tajemnice DK  

 

Pozn: 

Vysvětlivky k zápisu: 
 

„DK“ – dopravní komise 

„VDZ“ – vodorovné dopravní značení 

„VO“ – veřejné osvětlení 

„OISM“ – odbor investic a správy majetku 

„DI Písek“ – dopravní inspektorát Písek 


